
 
Międzyrzecz, 10.06.2021 r. 

BR.0003.236.2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Paweł Gall 

Radny Rady Miejskiej 
w Międzyrzeczu 

 

 
 
 
 Odpowiadając na interpelację z 31 maja br. dotyczącą usunięcia czterech słupów 

energetycznych w Jagielniku zlokalizowanych po prawej stronie na wysokości budynków nr 28 – 32 

informuję, że odpowiedź w tej sprawie została Panu udzielona w piśmie nr BR.0003.29.2019 

przekazanym do Biura Rady w dniu 22.02.2019r.  przedmiotowe urządzenia nie stanowią majątku 

Gminy Międzyrzecz, w związku z czym Gmina nie ma  możliwości ich usunięcia.  

Gmina wystąpiła do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa z siedzibą w Gorzowie Wlkp.  

(66-400), ul. Myśliborska 32 z prośbą o zajęcie stanowiska i odpowiedź w kwestii likwidacji w/w słupów, 

stanowiących odcinek zalicznikowej linii napowietrznej, która pozostawała na majątku Państwowego 

Gospodarstwa Rolnego. Niestety nie otrzymaliśmy odpowiedzi. 

 Jednocześnie deklaruję, że ponownie wystąpię z wnioskiem do właściciela słupów. 

 
Z up. BURMISTRZA 

mgr Tomasz Markiewicz 

Zastępca Burmistrza 

 
 
 
 
Otrzymują: 
1. Adresat 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej 
    w Międzyrzeczu 
3. aa (WGK.7021.3.5.2019) 

Burmistrz Międzyrzecza 
ul. Rynek 1 

66-300 Międzyrzecz 


